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Protokół nr OR.0012.17.2024 

VII Posiedzenie wspólne komisji stałych w dniach 10 grudnia 2024 - 10 grudnia 2024 r. 

(Komisja Budżetu i Gospodarki, Komisja Do Spraw Wsi, Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska) 

 

Miejsce posiedzenia: pokój nr 104 UM Sulechów. Obrady rozpoczęto 10 grudnia 2024 o godz. 08:00, 

a zakończono o godz. 11:35 dnia 10 grudnia 2024. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 Radnych, członków komisji. Obecni: Piotr Bodnar, Miłosz Brodzikowski, Piotr 

Czuba, Ewa Gromiec, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Bernard Kamiński, Wiesław Kołakowski, Piotr 

Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Radosław Murkowski, Michał Pilarz, Przemysław Pokład, Jerzy Rozynek, 

Sebastian Różycki, Arkadiusz Sowiński, Karolina Szarłata, Jacek Światły, Roman Wilczyński, Izabela Wojewoda. 

Nieobecni: Artur Cukrowski, Artur Lepka. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Do Spraw Wsi 

Piotr Bodnar. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu kworum, Przewodniczący otworzył posiedzenie. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków. 

3. Wnioski mieszkańców oraz instytucji: 

3.1. Wniosek klubu sportowego Granda Team (wnioskodawca nie był obecny). 

3.2. Wniosek w sprawie budowy infrastruktury na osiedlu Piastów (komisje uznały wniosek za zasadny do 

poziomu ustalonego w projekcie budżetu na rok 2025). 

3.3. Skarga w sprawie likwidacji niezależności SP ZOZ w Sulechowie (skarga zostanie przekazana wg. 

właściwości do starostwa powiatowego w Zielonej Górze). 

3.4. Wniosek sołectwa Brzezie k. Sulechowa w sprawie przekazania działki na rzecz sołectwa. 

Komisje zaopiniowały wniosek pozytywnie. 

3.5. Wniosek w sprawie budowy sygnalizacji świetlnej. 

Komisje zaopiniowały wniosek pozytywnie. 

3.6. Wniosek w sprawie remontu ulicy Żeromskiego w Sulechowie. 

Komisje zaopiniowały wniosek pozytywnie do poziomu ustalonego w projekcie budżetu na rok 2025 

3.7. Wniosek w sprawie budowy oświetlenia ulicy Perłowej w miejscowości Nowy Świat. 

Ustalono, iż budowa oświetlenia możliwa jest tylko w części drogi publicznej. Pozostała część jest własnością 

prywatną i tam budowa jest niemożliwa. 

3.8. Wniosek w sprawie podjęcia negocjacji z PKP PLK na temat przejęcia linii kolejowej. 

Komisje zaopiniowały wniosek negatywnie. 

4. Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał przedłożonych pod obrady XI sesji IX kadencji Rady Miejskiej 

w Sulechowie w dniu 17 grudnia 2024 r.: 

4.1. (druk nr 926) w sprawie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2025 rok. 

Wyniki głosowania BiG 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Piotr Bodnar, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Bernard Kamiński, Radosław Murkowski, Sebastian 

Różycki, Karolina Szarłata, Jacek Światły 

NIEOBECNI (3) Artur Cukrowski, Artur Lepka, Michał Pilarz 
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Wyniki głosowania DSW 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Piotr Bodnar, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Radosław Murkowski, Przemysław Pokład 

NIEOBECNI (4) Artur Cukrowski, Artur Lepka, Michał Pilarz, Roman Wilczyński 

 

Wyniki głosowania OKiSS 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Miłosz Brodzikowski, Ewa Gromiec, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Jerzy 

Rozynek, Karolina Szarłata, Izabela Wojewoda 

 

Wyniki głosowania PPiOŚ 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Piotr Czuba, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Przemysław Pokład, Arkadiusz 

Sowiński, Jacek Światły, Izabela Wojewoda 

  

4.2. (druk nr 927) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2025-

2030. 

Komisja Do Spraw Wsi nie opiniowała projektu z uwagi na brak kworum. 

Wyniki głosowania BiG 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Piotr Bodnar, Bernard Kamiński, Sebastian Różycki, Karolina Szarłata, Jacek Światły 

NIEOBECNI (5) Artur Cukrowski, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Artur Lepka, Radosław Murkowski, Michał 

Pilarz 

 

Wyniki głosowania OKiSS 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Miłosz Brodzikowski, Ewa Gromiec, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, 

Karolina Szarłata, Izabela Wojewoda 

NIEOBECNI (1) Jerzy Rozynek 

 

Wyniki głosowania PPiOŚ 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Piotr Czuba, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Przemysław Pokład, Arkadiusz 

Sowiński, Jacek Światły, Izabela Wojewoda 

 

4.3. (druk nr 925) w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu przyznawania 

dodatków i innych elementów wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Sulechów. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Radna Ewa Gromiec wyłączyła się z głosowania. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Miłosz Brodzikowski wyłączył się z głosownia. 

Wyniki głosowania BiG 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Piotr Bodnar, Bernard Kamiński, Sebastian Różycki, Karolina Szarłata, Jacek Światły 

NIEOBECNI (5) Artur Cukrowski, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Artur Lepka, Radosław Murkowski, Michał 

Pilarz 

 

Wyniki głosowania OKiSS 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Karolina Szarłata, Izabela Wojewoda 

BRAK GŁOSU (2) Miłosz Brodzikowski, Ewa Gromiec 

NIEOBECNI (1) Jerzy Rozynek 

 

Wyniki głosowania PPiOŚ 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Piotr Czuba, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Przemysław Pokład, Arkadiusz 

Sowiński, Jacek Światły, Izabela Wojewoda 

 

4.4. (druk nr 928) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2024. 

Wyniki głosowania BiG 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Piotr Bodnar, Bernard Kamiński, Sebastian Różycki, Karolina Szarłata, Jacek Światły 

NIEOBECNI (5) Artur Cukrowski, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Artur Lepka, Radosław Murkowski, Michał 

Pilarz 

 

Wyniki głosowania OKiSS 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Miłosz Brodzikowski, Ewa Gromiec, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, 

Karolina Szarłata, Izabela Wojewoda 

NIEOBECNI (1) Jerzy Rozynek 

 

Wyniki głosowania PPiOŚ 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Piotr Czuba, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Przemysław Pokład, Arkadiusz 

Sowiński, Jacek Światły, Izabela Wojewoda 
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4.5. o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2024 rok. 

Wyniki głosowania BiG 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Piotr Bodnar, Bernard Kamiński, Sebastian Różycki, Karolina Szarłata, Jacek Światły 

NIEOBECNI (5) Artur Cukrowski, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Artur Lepka, Radosław Murkowski, Michał 

Pilarz 

 

Wyniki głosowania OKiSS 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Miłosz Brodzikowski, Ewa Gromiec, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, 

Karolina Szarłata, Izabela Wojewoda 

NIEOBECNI (1) Jerzy Rozynek 

 

Wyniki głosowania PPiOŚ 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Piotr Czuba, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Przemysław Pokład, Arkadiusz 

Sowiński, Jacek Światły, Izabela Wojewoda 

  

4.6. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 

2024-2030. 

Wyniki głosowania BiG 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Piotr Bodnar, Bernard Kamiński, Sebastian Różycki, Karolina Szarłata, Jacek Światły 

NIEOBECNI (5) Artur Cukrowski, Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Artur Lepka, Radosław Murkowski, Michał 

Pilarz 

 

Wyniki głosowania OKiSS 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Miłosz Brodzikowski, Ewa Gromiec, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, 

Karolina Szarłata, Izabela Wojewoda 

NIEOBECNI (1) Jerzy Rozynek 

 

Wyniki głosowania PPiOŚ 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Piotr Czuba, Wiesław Kołakowski, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Przemysław Pokład, Arkadiusz 

Sowiński, Jacek Światły, Izabela Wojewoda 

 

5. Sprawy różne. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Piotr Miszkiewicz oraz Radny Przemysław Pokład: w sprawie dyskusji na temat regulaminu 

korzystania i wynajmów Świetlic Wiejskich stwierdzili, że dyskusja ta powinna się odbyć po przyjęciu 

protokołu z kontroli komisji rewizyjnej w SDK. 

- Burmistrz Sulechowa Wojciech Sołtys poinformował o przedłożeniu do porządku następnej sesji projektu 

uchwały w sprawie dowozów, oraz o propozycji przekazania działki położonej w pobliżu zjazdu na S3 na 

potrzeby budowy nowej siedziby JRG PSP w Sulechowie (kluby radnych zaakceptowały propozycję) 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sebastian Różycki zwrócił uwagę, iż dyskusja na temat regulaminu 

korzystania i wynajmów Świetlic Wiejskich powinna być poprzedzona przez analizę kosztów funkcjonowania 

tych świetlic. 

- Radny Jacek Światły poprosił o montaż barier uniemożliwiających przechodzenie przez pieszych w miejscu 

niedozwolonym na ulicy Brzozowej, oraz o utworzenie przejścia dla pieszych na ulicy Wojska Polskiego. 

- Zastępca Burmistrza Wojciech Szefner - (Ad Vocem) poinformował, że przejście to znalazło się w planie do 

realizacji w roku 2025. 

- Przewodniczący Komisji Piotr Bodnar zwrócił uwagę na pojazdy SuPeKom-u, które poruszając się przy okazji 

wykonywania zadań porządkowych wjeżdżają w sposób zagrażający bezpieczeństwu pieszych na chodniki. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Piotr Bodnar stwierdził wykonanie wszystkich punktów porządku po czym zamknął 

posiedzenie. 

 

Przewodniczący BiG 

 

 

Artur Lepka 

 

Przewodniczący DSW 

 

 

Piotr Bodnar 

 

Przewodniczący OKiSS 

 

 

Jerzy Rozynek 

 

Przewodniczący PPiOŚ 

 

 

Przemysław Pokład 


